
Zápis 

ze schůze výboru pobočky ČIS při Národním archivu, 

konané dne 13. června 2013 

 

Přítomni: Lenka Matušíková, Jan Krlín, Lucie Křížová, Miroslav Kunt, Laďka Plucarová, Ro-

man Straka, Marie Šatochinová, Ivo Navrátil 

1.  Financování letošní archivní exkurze dosud neuzavřeno, dr. Matušíková napíše dopis firmě 

Lebeda, dluží nám zálohu 15 000 Kč, požádáme o dotaci ČIS.  

2.  Zhodnocen průběh a zejména organizace XV. archivní konference 3. – 5. června 2013. Mr-

zí neúčast zástupců AS MV, byť se omluvili – je to přece jen vrcholné setkání pracovníků 

archivů celé republiky, účast byla přes 200 kolegů. Ubytování zahraničních hostů hradila 

ČAS, která také zaplatí náklady, převyšující rozpočet. Na přihlášku dát příště i fakturační 

adresu, jako variabilní symbol IČ. Na konferenčním sborníku pracuje Jan Kahuda a Jiří 

Smitka. Příští konference bude v Poděbradech.   

3.  Další z cyklu seminářů o audiovizuálních dokumentech připravila dr. Emílie Benešová na 

téma Problematika archivního uložení a zpřístupnění filmových záznamů. Konat se bude 

22. října 2013 v kině Světozor. 

4.  Na běžném účtu k 1. 6. 2013 má pobočka 350 117 Kč. Zaplatili jsme kolektivní příspěvek a 

platbu za daňové přiznání. 

5.  O členství v ČIS při Národním archivu požádala PhDr. Hana Jordánková (Archiv města 

Brna) a výbor ji podle stanov přijímá. Členství ukončila Mgr. Milena Kallerová (ZA Opa-

va, členka od r. 1989), což bere výbor na vědomí. 

6.  Příští schůze výboru pobočky bude 8. září 2013. 

 

Zapsal: I. Navrátil 


